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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
MUDr. Tomko: 
Rodičmi som bol upozornený, že sa chodí na filmové predstavenia  do Košíc. Pre boha, máme 
zmodernizované kino. Keď teda každé jedno filmové predstavenie ja si myslím, ak školy si to 
vyžiadajú, je možné premietať u nás. Prečo sa nepodporuje naša inštitúcia, naše kino, aby teda 
tie školské filmové predstavenia boli zrealizované u nás a nie v Košiciach.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ja si myslím, že teraz asi došlo k nedorozumeniu, pretože aj v posledných dňoch boli 
realizované filmové predstavenia pre školy. Mestské kultúrne stredisko stále operatívne 
reaguje na požiadavku škôl. Čo sa týka školy aj režimu programu, škola stále s predstihom 
plánuje takéto aktivity. Mestské kultúrne stredisko aj teraz v poslednom prípade myslím, že sa 
týkalo ZŠ Pribinova reagovalo tým, že ponúklo možnosti výberu filmov a následne aj 
objednávalo tento film. Takže takýto priestor tu je, školy sú o tom informované, pretože 
informácie o tom, aké sú možnosti a aký je výber sú k dispozícii. Z toho, čo ja mám 
informácie o aktivitách škôl, niekedy sú spojené tie filmové predstavenia v Košiciach 
s návštevou nejakých kultúrnych pamätihodností, ale určite zo strany mestského kultúrneho 
strediska je záujem podporovať takéto aktivity. To znamená, aby školy mohli mať svoje 
školské predstavenia tu v priestoroch. 
  
MUDr. Tomko: 
Upozorňujem na to len preto, že keďže mestský úrad má dosah na školy, aby sa to 
samozrejme realizovalo v mestskom kultúrnom stredisku u nás, tak len preto.  
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